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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 16/2007 
Caràcter: ordinària 
Data: 21 de desembre de 2007 
Horari: de 12:00 a les 14:07 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 

 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
 

Marta Camps Torrens,  1er. Tinent d'Alcalde 
 
 

Josep Presseguer Gené,  2on. Tinent d'Alcalde 
 
 

Montse Mínguez García,  3er. Tinent d'Alcalde 
 
 

Montse Parra  Albà,  4rt. Tinent d'Alcalde 
 
 

José Mª Alonso Fernández,  5è. Tinent d'Alcalde 
 
 

Dolors Arderiu Sabaté,  6è. Tinent d'Alcalde 
 
 

Josep Barberà Morreres,  Regidor 
 
 

Oriol Yuguero Torres,  Regidor 
 
 

Jesús Castillo Cervelló,  Regidor 
 
 

Maria Rosa Ball Papiol,  Regidora 
 
 

Juan Gómez López,  Regidor 
 
 

Sara Mestres Llusà,  Regidora 
 
 

Luis Franco Bergua,  Regidor 
 
 

Neus Brocal Mañas,  Regidora 
 
 

Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
 

Alexis Guallar Tàsies,  Regidor 
 
 

Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
 
 

Montserrat Bertran Renaches,  Regidora 
 
 

Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
 
 

Ismael Zapater Zapater,  Regidor 
 
 

M. José Horcajada Bell-lloch,  Regidora 
 
 

Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
 

Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
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M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
 

Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
 

Assumpció Massana Estiarte,  Interventora 
 
 

Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
 

Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 

 
Excusa la seva assistència: 
 
Beatriu Obis Aguilar,  

 
 
 
Regidora 

 
 

Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
 
 
 
 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió anterior feta el dia 30 de novembre de 2007, amb la 
correcció de l'errada de l'acord núm. 17 que resta redactat de la forma següent: 
 
Vista la proposta del director del Servei d'Economia, per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar les següents tarifes de taxi per l'any 2008: 
 
TARIFES  /  TARIFA 2  /  TARIFA 1 
 
Baixada de bandera  /  1,95 euros  /  2,35 euros. 
km.  /  0,80 euros  /  1,00 euro. 
Espera (hora)  /  17,00 euros  /  20,42 euros. 
Percepció Mínima  /  3,65 euros  /  4,40 euros. 
Recollida a domicili  /  1,25 euros  /  1,55 euros. 
 
Suplements: 
- maletes : 0,60 euros. 
- estació: 0,60 euros. 
- animals domèstics : 1,25 euros.  
- nit de Nadal i fi d'any: 4,00 euros.  

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple i que van del 
núm. 6532 fins al núm. 7051, ambdós inclosos. 
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3.- DESIGNACIÓ DE DIVERSOS VOCALS DEL CONSELL RECTOR DE L'INSTITUT M. DE 
COMERÇ, MERCATS I CONSUM 
  
Vista la proposta de l'Alcaldia, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Designar com a membre del Consell Rector de Institut Municipal de Comerç, Mercats i Consum, 
en representació dels sectors relacionats amb l'àmbit d'actuació de l'Institut, amb veu però sense vot, 
el Sr. Josep Carné i Vidal, de conformitat amb al previst en l'article 9.1.d/ dels estatuts de l'organisme 
autònom. 
 
2n. Designar com a membres del Consell Rector de Institut Municipal de Comerç, Mercats i Consum, 
en representació dels treballadors i treballadores, amb veu però sense vot, la Sra. Margarita Cansino i 
Fernández (Junta de Personal) i la Sra. Genoveva Suay i Victoria (Comitè d'Empresa) de conformitat 
amb al previst en l'article 9.1.e/ dels estatuts de l'organisme autònom. 
 
3r. Notificar el contingut d'aquest acord a les persones designades i a la Presidència i la Secretaria de 
l'Institut Municipal de Comerç, Mercats i Consum, als efectes legals oportuns. 

 
 
 
4.- APROVACIÓ BASES REGULADORES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ, MITJANÇANT 
EL SISTEMA DE LLIURE DESIGNACIÓ DEL LLOC DE TREBALL DE CAP DE SERVEI 
D'EXECUCIÓ D'URBANISME 
  
Vista la proposta del cap de Servei de Recursos Humans, amb 15 vots a favor del PSC  I 10 
abstencions de CiU, PP, ERC i ICV-EUiA, s'acorda: 
 
1r. La modificació de la denominació del lloc de treball de cap de Servei de Coordinació d'Urbanisme, 
pel de cap de Servei d'Execució d'Urbanisme. 
 
2n. L'aprovació de les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de cap 
de Servei d'Execució d'Urbanisme, mitjançant el sistema de lliure designació. 

 
 
 
5.- APROVACIÓ PER LA CONSTITUCIÓ D'UN NOU AVAL COM A GARANTIA DE LA PRÒRROGA 
EN L'EXECUCIÓ DEL PLA DE SINGULARITZACIÓ TURÍSTICA DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comssió d'Economia, Promoció Econòmica i Cooperació 
Territorial, amb 17 vots a favor del PSC, ERC i ICV-EUiA i 8 abstencions de CiU i PP, s'acorda: 
 
1r. Aprovar l'addenda al conveni de col·laboració entre el Ministerio de Industria, Turismo y Comercio i 
l'Ajuntament de Lleida, per al desenvolupament d'un pla de singularització turística de Lleida. 
 
2n. Autoritzar a Turisme de Lleida, a la constitució d'un nou aval de la part no justificada a 2 de 
novembre de 2007, com a garantia de la pròrroga en l'execució del Pla de singularització per import de 
1.048.935,66 euros ( 998.986,34 euros més el 5% dels interessos de demora tal com estableix la Llei 
de pressupostos per aquest exercici 2007). 
 
3r. Sol·licitar al Ministerio de Industria, Turismo y Comercio la cancel·lació de l'aval anterior que estava 
constituït per 2.163.652,00 euros. 
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6.- MODIFICACIÓ DE TARIFES DEL SERVEI DE TRANSPORT COL·LECTIU DE VIATGERS DE LA 
CIUTAT DE LLEIDA, ANY 2008 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i Cooperació 
Territorial, amb 17 vots a favor del PSC, ERC i ICV-EUiA i 8 abstencions  de CiU i PP, s'acorda: 
 
1r. Aprovar les següents tarifes amb IVA inclòs del servei de transport col·lectiu de viatgers de la ciutat 
de Lleida: 
 
Bitllet únic senzill ..........................    0,95 euros, IVA inclòs 
Tarja multiviatge de 10 viatges ....    5,70 euros, IVA inclòs 
Tarja jubilats de 10 viatges .....…..    2,65 euros, IVA inclòs (Tarifa social) 
Tarja estudiants de 10 viatges .....    4,55 euros, IVA inclòs (Tarifa promocional) 
 
2n. Comunicar l'aprovació d'aquestes tarifes a la Comissió de Preus de Catalunya. 

 
 
 
7.- SUBVENCIÓ FUNDACIÓ FIRA DE LLEIDA, ANY 2007 
  
Vista la proposta de la regidora d'Economia, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Concedir un ajut econòmic de 42.070,00 euros a la FUNDACIÓ LA FIRA DE LLEIDA, corresponent 
a l'any 2007. 
 
2n. Procedir al pagament de l'esmentat ajut amb càrrec a la partida 04.445.484.00 del pressupost 
municipal de 2007, amb una bestreta del 100%. 
 
3r. L'adjudicatari d'aquest ajut disposarà d'un termini de tres mesos, una vegada cobrades les 
subvencions, per presentar els justificants de les despeses fetes per un import, com a mínim, igual al 
de la subvenció percebuda.  

 
 
 
8.- RATIFICACIÓ CONVENI MARC ENTRE L'OBRA SOCIAL "LA CAIXA" I L'AJUNTAMENT PER A 
LA INSTAL.LACIÓ DE DOS CIBERCAIXERS DESTINATS A CONCILIAR LA VIDA FAMILIAR I 
LABORAL 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent  proposta de la cap de Secció de Planificació i Programes 
de la Regidoria de Serveis Personals: 
 
El dimecres dia 12 de desembre de 2007, Àngel Ros, alcalde de Lleida i Joan Ramon Fuertes, delegat 
General de  "la Caixa" a Lleida, han signat un conveni de col.laboració per posar en marxa el 
programa CiberCaixa: Quedem després de classe. L'acord té unn vigència de 4 anys. 
 
Aquesta nova iniciativa impulsada per l'Obra Social "la Caixa" té com a finalitat afavorir el 
desenvolupament global dels menors lleidatans a través de la instal.lació d'aules multimèdia en dos 
recintes de la capital, a Mariola i a Centre Històric, per tal que aquests menors puguin rebre formació 
no reglada i realitzar activitats extraescolars, alhora que es realitza una conciliació de la vida familiar i 
laboral. 
 
D'aquesta manera, el programa cerca que els menors estiguin acompanyats quan acaben les classes 
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a l'escola, fins que la família els pot recollir, a més de crear espais de relació i comunicació a Lleida 
que funcionin en horaris extraescolars i vacacionals. 
 
Cadascun dels equipaments disposarà de recursos i activitats de caràcter lúdic i educatiu que 
fomentin l'accés a les tecnologies de la comunicació i la informació en espais específics. 
 
- L'Obra Social "la Caixa" destinarà 180.000 euros per a la instal.alció i dotació de les 2 aules a Lleida.
 
- La Paeria assumirà les despeses d'espai d'ubicació, manteniment del serveis i recursos humans per 
al funcionament del projecte.  
 
Aquest conveni entrarà en vigor un cop el ratifiqui l'òrgan competent de l'Ajuntament de Lleida i  tindrà 
una vigència fins al 31 de desembre de 2011.  

 
 
 
9.- APROVACIÓ BASES REGULADORES DE LES SUBVENCIONS PER AL FOMENT DE LA 
PARTICIPACIÓ EN ACTIVITATS EXTRAESCOLARS 
  
Vist l'expedient relatiu a la proposta d'aprovació de les Bases Reguladores de les Subvencions per al 
foment de la participació en activitats extraescolars del curs 2007-08. 
 
Vist l'informe del cap de la Secció Socioeducativa. 
 
Atès que el Consell Rector de l'Institut Municipal d'Educació, en sessió ordinària de data 11 de 
desembre de 2007, proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent acord el cual s'aprova amb 
17 vots a favor del PSC, ERC i ICV-EUiA i 8 abstencions de CiU i PP: 
 
Aprovar les Bases reguladores de les subvencions per al foment de la participació en activitats 
extraescolars del curs 2007-08. 

 
 
 
10.- APROVACIÓ PLEC DE CONDICIONS QUE HA DE REGIR EL CONCURS PER A 
L'ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE GESTIÓ DEL PROJECTE "BORSA 
D'HABITATGE JOVE" DE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de la cap del Negociat de Contractació, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el Plec de condicions econòmiques, administratives i tècniques particulars que ha de regir 
el concurs per a l'adjudicació del contracte de servei de gestió del Projecte "Borsa d'habitatge jove" de 
l'Ajuntament de Lleida, amb un pressupost màxim de 77.500,00 euros IVA. 
 
2n .- Aprovar la despesa per un import de 77.500,00 euros.   
 
3r.- Iniciar procediment licitatori, mitjançant concurs, pel procediment obert, d'acord amb allò  establert 
a l'art. 78 del Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques, aprovat segons 
RD Legislatiu 2/2000 de 16 de juny. 
 
4t.- Aquesta adjudicació resta condicionada a l'existència de crèdit adequat i suficient en l'exercici 
pressupostari de l'any 2008, d'acord amb allò establert a l'art. 69.4 del Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques. 
 



 
 
 
 
 
 

 6

5è- Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l'Alcaldia tots els actes de 
desenvolupament o execució del present acord incloent l'adjudicació, resolucions d'al·legacions als 
Plecs, formalització del contracte i altres.  

 
 
 
11.- CONCESSIÓ D'AJUT A COMUNIDAD Y DESARROLLO PER AL PAGAMENT DE LES 
COL·LABORACIONS PENDENTS DE COBRAMENT PER PART DELS HEREUS DE CLAUDIA P. 
CASTRO PELÀEZ EN EL MARC DE L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA TOLIMA 2007-2008 
  
Vista la proposta de la tècnica de Cooperació Internacional, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar la concessió d'ajut a Comunidad y Desarrollo per al pagament de les col.laboracions 
pendents de cobrament per part dels hereus de la Sra. Claudia Patricia Castro Pelàez, amb les 
característiques següents: 
 
Ajut: 1.046,26 euros. 
Proveïdor: COMDESA E.U - Olga Cecilia Ayala Bonilla 
NIT: 809.010.796-1. 
Partida: 460/490,00. 
Compte corrent on fer l'ingrès:  435006374 de l'Entitat BBVA, BANCO GANADERO (LÉRIDA-TOLIMA, 
COLÒMBIA). Entitat COMUNIDAD Y DESARROLLO. A nom de: Olga Cecilia Ayala Bonilla. 
 
2n. Es lliurarà una bestreta del 100% de l'esmetnat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2007. 
 
3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Ececució del Pressupost Municipal per a 
l'exercici de 2007.  

 
 
 
12.- SUBVENCIONS ATORGADES DINS EL PROGRAMA DE CODESENVOLUPAMENT 2007 
  
Vista la proposta de la tècnica de Cooperació Internacional, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les següents subvencions a projectes dins el programa de codesenvolupament 2007, a 
justificar abans del 31 de desembre de 2008, amb les característiques següents: 
 
Entitat:  ASS. THIE GAMBIAN RIVER UNION. 
Títol del projecte: BANTABA - CENTRO SOCIAL FASE II. 
NIF: G-25537457 
Ajut: 17.000,00 euros. 
Partida: 05-460 490,00  
 
Entitat: ASS. FEDE BAMTAARE PULAAR  
Títol del projecte: MAAJE-NDENDI SEGRE-SENEGAL -LUGAR DE ENCUENTRO DE DOS RIOS 
SEGRE-SENEGAL  - Fase II. 
NIF: G-25464215 
Ajut: 17.000,00 euros. 
Partida: 05-460 490,00 
 
Entitat: ASS. SOCIOCULTURAL DE LA ÈTNIA FULA. 
Títol del projecte: CREACIÓN DE UNA GRANJA DE VACAS DE RAZA NDAMA (AUTÓCTONA 
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SENEGALESA) Fase II. 
NIF: G-25619305 
Ajut: 17.000,00 euros. 
Partida: 05-460 490,00 
 
2n. Es lliurarà una bestreta del 100% de l'esmentat ajut, imputable a la partida presspostària municipal 
per l'exercici del 2007. 
 
3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per a 
l'exercici 2007.  

 
 
 
13.- CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS PER AFAVORIR L'AUTOCUPACIÓ FEMENINA I LA 
CREACIÓ D'EMPRESES PROMOGUDES PER DONES 
  
Vista la proposta de la cap d'Unitat Tècnica de Polítiques d'Igualtat, per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Concedir un ajut sota el compte de microcrèdit a les persones que figuren a continuació i amb les 
quanties i condicions que s'especifiquen: 
 
Nº EMPRENEDORA            IMPORT      CARÈNCIA 
                                                      EUROS 
1 Raquel Gimenez Gonzalez   8120           Sense carència 
2 Olga Aguado Querol            15000 Amb carència de sis mesos 
3 Patricia Gabàs Queralt   3000  Sense carència 
4 Assumpció Viñez Fosalba 15000  Sense carència 
5 Patricia Von Der Horts 15000  Amb carència de sis mesos 
6 Sonya Hovhannisyan             6300          Amb carència de sis mesos 
7 Raquel Marqués Prunes 15000          Sense carència 
8 Gemma Bernaus Bernaus 15000          Amb carència de sis mesos 
9 Cassandra Bertran Sierra   9000         Sense carència 
10 Pilar Yeguas Sabariego 15000          Sense carència 
11 Anna Pulido Martínez           15000          Sense carència 
                      TOTAL        131.420 euros 
 
2.- Desestimar la sol·licitud presentada per les persones que figuren a continuació en relació als 
informes tècnics i pels motius justificats: 
 
EMPRENEDORA / DESESTIMACIÓ SO·LICITUD - INFORME NO FAVORABLE  
Diariatou Balbe / Desestimació per no acompliment de  requisits laborals 
Aurora Solsona / Desestimació de la interessada 
Maria Teresa Galván / Desestimació per no acompliment de  requisits de la convocatòria, empresa 
amb més d'un any d'antiguitat 
Hadjira Kebdani / Desestimació per no acompliment de requisits de la convocatòria. No presenta pla 
d'empresa 
Irene Maria Oliveira Oliveira / Informe no favorable 
Adriana Velasquez Moscoso / Desestimació per incompliment de requisits laborals 
Sílvia Arbonés Mor  / Desestimació  de la interessada 
Paloma Aragón Camps / Informe no favorable 
Maria Rosiña / Desestimació de la interessada 
Maria Elisa Domínguez /  Desestimació de la interessada 
Weili Li / Desestimació per no acompliment de requisits de la convocatòria. No presenta pla d'empresa
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Anthia Celeida Javier de los Santos / Informe no favorable 
Soumaya Fregahc / Desestimació per no acompliment de requisits de la convocatòria. No presenta 
pla d'empresa 
Martha Javier de los Santos / Informe no favorable 
Fatima Carolina Lantigua / Informe no favorable 
 
3.- Conforme a l'apartat 5 de les Bases se signarà un contracte-conveni amb cadascuna de les dones 
emprenedores dels projectes viables, amb l'especificació de les condicions temporals de retorn dels 
crèdit concedit.  

 
 
 
14.- APROVACIÓ CONVENIS AMB DIFERENTS ENTITATS DE LA CIUTAT DE LLEIDA PER A LA 
PROMOCIÓ DE L'ESPORT BASE 
  
Vista la proposta del regidor d'Esports, per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el tex dels convenis amb les següents quantitats i imports:  
 
ENTITAT  /  IMPORT 
 
Club Esport Ciclista Lleida  /  800,00 euros. 
Sícoris Club  /  2.000,00 euros. 
Associació Esportiva BTT Lleida  /  6.000,00 euros. 
Club Natació Lleida  /  3.000,00 euros. 
PROSEC  /  900,00 euros. 
Club Esportiu Ecua-Sport Lleida  /  1.500,00 euros. 
Moto Club Segre  /  5.000,00 euros. 
Club Softbol Dominican Lleida  /  700,00 euros. 
Penya Barça Ciutat de Lleida  /  1.200,00 euros. 
Secció Esportiva  AEM  /  4.000,00 euros. 
Associació Atlètica KMO de Ponent  /  2.500,00 euros. 
 
Que tenen com a finalitat la promoció de la base d'aquests esports a la ciutat, l'esport per a tothom i 
potenciar la vessant educativa del fet esportiu així com la integració social. 
 
Aprovar les despeses derivades dels convenis amb les entitats esmentades. 
 
Autoritzar a l'Il·lm. senyor alcalde o el tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la signatura 
dels presents convenis, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'exeucció i 
concreció del present acord.  

 
 
 
15.- DEIXANT SENSE EFECTE L'ACORD PLENARI DE 27-10-2006, RELATIU A UNA FINCA 
MUNICIPAL SITUADA AL POLÍGON INDUSTRIAL EL SEGRE, CARRER JOSEP BARÓ I TRAVÉ 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, amb 14 vots a favor del PSC i 10 abstencions de CiU, 
PP, ERC i ICV-EUiA, s'acorda: 
 
1.- Deixar sense efecte l'acord plenari, núm. 22, de data 27-10-2006, el qual aprovava inicialment el 
Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-Administratives que havien de regir l'alienació, per 
subhasta,  d'una finca municipal, situada a l'àmbit del Polígon Industrial "El Segre", carrer Josep Baró i 



 
 
 
 
 
 

 9

Travé,  inscrita en el Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, volum 2.390, llibre 354, foli 171, 
registral núm. 20.899, que s'hauria de destinar a usos industrials; i la corresponent licitació. 
 
2.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde en poders tan amplis com calguin per a la execució d'aquests acord".

 
 
 
16.- RATIFICAR EL PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ, SUBSCRIT EL 4-12-2007, ENTRE 
L'AJUNTAMENT I LA COMUNIDAD ISLÁMICA DE COOPERACIÓN Y DE UNIÓN DE LLEIDA Y 
COMARCA DEL SEGRIA "CICU", RELATIU ALS ACORDS PER DETERMINAR EL SOLAR ON 
UBICAR-HI UNA MESQUITA. 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni,  amb 14 vots a favor del PSC, 1 en contra d'ICV-EUiA 
i 9 abstencions de CiU, PP i ERC, s'acorda: 
 
1r.- Ratificar el Protocol de col·laboració, de data 4-12-2007, subscrit per l'Ajuntament de Lleida  i la 
Comunidad Islámica de Cooperación y de Unión de Lleida y Comarca del Segrià "CICU", en virtut del 
qual la Paeria assumeix el compromís d'endegar la tramitació administrativa pertinent que ha de 
permetre oferir a CICU la concessió administrativa d'un solar municipal, situat al Polígon Industrial El 
Segre, carrer de Josep Baró i Travé, on s'hi ubicarà la Mesquita. En contrapartida l'esmentada 
Comunidad Islámica es compromet a abandonar i deixar l'actual ubicació de la Mesquita del carrer del 
Nord. 
 
2n.- La finca que serà objecte de concessió administrativa, una vegada conclosa la tramitació 
pertinent, és la següent: 
 
"Finca, urbana, situada a Lleida, Polígon Industrial El Segre, carrer Josep Baró i Travé, s/n, amb una 
superfície de 3.055 m2, segons el Registre de la Propietat; però, segons recent amidament, la seva 
superfície és de 2.498,29 m2, dels quals,  636,64 m2 estan destinats a vialitat. Confronta: Front, amb 
carrer de la seva situació i amb DISTRIBUIDORA FRUTÍCOLA ILERDENSE, SL; Fons, amb 
CORPORACIÓ ALIMENTÀRIA GUISSONA, SA; Dreta, amb límit del Polígon; i Esquerra, amb José 
Tarragona Masana."  
 
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2390, Llibre 354, Foli 171, Finca núm. 
20.899.  
 
Referència cadastral: 4099913CG0049G001PO 
 
3r.- Iniciar la tramitació administrativa pertinent per tal de fer possible les previsions del Protocol de 
Col·laboració.  
 
4rt.- Facultar a l'Il·lm. Sr.alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'execució d'aquest acord.

 
 
 
17.- DONANT CONFORMITAT AL TEXT REFÓS DEL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC PER 
L'ORDENACIÓ D'UNA ESTACIÓ DE SERVEI AL POL. 8 PARCEL.LA 822 I 16 A LA PARTIDA 
TORRES DE SANUI 
  
Vista la proposta tècnica formulada pel coordinador de Planificació urbanística i habitatge, de data 4 
de desembre de 2007, que conté els epígrafs relatius a: Objecte; Àmbit d'actuació; Tramitació; 
Al·legacions; Informes organismes; Antecedents: planejament vigent; Normativa usban´sitica; 
Contingut documental; Descripció de la proposta; Consideracions i Fonaments de dret. 
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Amb els 25 vots a favor dels membres presents que suposa la majoria absoluta dels membres que 
composen la Corporació, per unanimitat s'acorda: 
 
Primer. DONAR CONFORMITAT al text refós del Pla Especial urbanístic per l'ordenació d'una estació 
de servei al polígon 8, parcel·les 822 i 16, a la partida Torres de Sanui, presentat per Fincas Financo. 
 
Segon. Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d'Urbanisme per a la seva resolució definitiva.

 
 
 
18.- APROVACIÓ CONVENI DE GESTIÓ AMB LA JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL PLA PARCIAL 
DEL SUR-5 (COPA D'OR) 
  
Vista la proposta tècnica formulada pel coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge, de data 12 
de desembre de 2007, que conté els epígrafs relaius a: Objecte; Àmbit d'actuació; Tramitació;  
Informes organismes; Antecedents:planejament vigent; Normativa urban´sitica; Contingut documental; 
Descripció de la proposta; Consideracions I  Fonaments de dret. 
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
Primer. APROVAR el Conveni de gestió urbanística per a la construcció d'un col·lector per al 
desenvolupament urbanístic Sector SUR 5, Partida Copa d'Or, subscrit en data 26 de novembre del 
2007 entre l'Ajuntament de Lleida i la Junta de Compensació del SUR 5 
 
Segon. Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província en el termini d'un mes des de la seva 
aprovació.  
 
Tercer. Incorporar el conveni a l'instrument de gestió urbanística corresponent en el moment de la 
seva tramitació. 

 
 
 
19.- MOCIÓ CONJUNTA RELATIVA AL SUPORT ALS PLANTEJAMENTS QUE ES RECULLEN EN 
EL DOCUMENT  "COMPROMÍS PER LLEIDA" 
  
Vista la moció presentada conjuntament per tots els grups municipals, per unanimitat s'acorda aprovar 
la següent proposta d'acord: 
 
1.- L'Ajuntament de Lleida mostra el seu suport als plantejaments que es recullen en el document 
Compromís per Lleida quant a:   
 
a) El reforçament del sector agroalimentari que constitueix la base actual de l'economia de Lleida en el 
sentit de donar suport i impulsar aquelles activitats i sectors que asseguren un major valor afegit.  
b) En la línia anterior, el foment i la promoció d'aquells productes i activitats que aprofiten els recursos 
del mateix territori i contribueixen al manteniment del seus valors mediambientals i patrimonials, la 
fixació de la població local i la seva projecció exterior.  
c) El desenvolupament de les funcions i competències de la Universitat de Lleida com a instrument al 
servei de la recerca en matèria agroalimentària, de l'aparició de noves activitats i empreses en el 
sector de les biotecnologies i les TIC, així com  en el desenvolupament de tecnologies aplicades a 
l'aprofitament dels recursos locals.  
d) L'aplicació de les tecnologies d'aprofitament i gestió modernes a la gestió integrada del cicle de 
l'aigua. La millora dels regadius històrics de Lleida planteja un repte ingent i alhora d'indispensable 
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solució que difícilment es podrà assumir sense el desenvolupament de noves infraestructures i usos i 
una aplicació de solucions integrades i creatives de gestió de l'aigua. 
e) El desplegament d'un projecte ambiciós de desenvolupament dels secans a partir de la construcció 
del canal Segarra- Garrigues.  
f) El desplegament i aprofitament d'aquelles grans infraestructures que donen un servei real al territori. 
En aquest sentit, l'aprofitament de les grans infraestructures de relació exterior com l'AVE i l'aeroport 
passa per la disposició d'equipaments i activitats que en despleguin les possibilitats.  
g) La millora de les comunicacions dins dels paràmetres de servei al conjunt del territori i el 
manteniment dels seus valors ambientals i patrimonials en general.  
h) Les planes de Lleida hauran de jugar cada cop més com una peça de la gran regió metropolitana 
en que es converteix Catalunya oferint, en particular, determinats serveis que no troben el lloc idoni a 
les àrees més congestionades del litoral. Així doncs, el desenvolupament dels serveis i les funcions 
metropolitanes han d'atendre a criteris d'equilibri i compensació entre territoris.  
i) La cura i promoció del patrimoni natural i cultural, en general, com un valor inherent de la pròpia 
activitat agrària i les formes de vida de Lleida.  
j) Un esforç especial d'acció territorial concertada i de projecció exterior per part de les institucions i 
administracions locals.  
 
2.- Donar trasllat d'aquesta moció  al Governs de la Generalitat i de l'Estat. Així mateix se'n donarà 
trasllat als Grups Parlamentaris del Congrés de diputats i del Parlament de Catalunya. 

 
 
 
20.- MOCIÓ D'ICV-EUiA i ERC RELATIVA AL REBUIG DELS PROJECTES DE CONSTRUCCIÓ DE 
LA RESCLOSA AIGÜES AMUNT DEL CONGOST DE MONREBEI I LA CONSTRUCCIÓ D'UN 
PONT AIGÜES AVALL 
  
Vista la moció presentada conjuntament pels grups municipals d'ICV-EUiA, es procedeix a la votació 
separada dels seus punts, amb el següent resultat: 
 
Amb 21 vots a favor del PSC, CiU, ERC i ICV-EUiA i 3 abstencions del PP, s'acorda aprovar els 
següents punts: 
 
1. Potenciar la creació del Parc Natural del Montsec, com a factor de conservació ambiental i com a 
oportunitat de desenvolupament econòmic i social per a aquest territori de l'inteiror de Catalunya que 
té moltes dificultats per a recuperar-se de la regressió soferta durant la segona metitat del segle XX, 
amb consens i diàleg amb el món local de la zona. 
 
3. Considerar la construcció d'una passarel·la que permeti la connexió entre les dues ribes del 
congost, sempre i quan es tracti d'una infraestructura de poc impacte i la finalitat de la qual sigui 
únicament potenciar el senderisme entre les dues bandes. 
 
4. Confirmar la voluntat de la ciutadania de la població de Lleida de mantenir l'entorn del congost de 
Montrebei com a patrimoni públic -continent de valors històrics, culturals, naturals i de biodiversitat del 
tot singulars i fràgils- i d'exigir aquelles polítiques que n'assegurin la preservació. 
 
5. Donar a conèixer aquests acords al Govern de la Generalitat de Catalunya, a la Confederación 
Hidrográfica del Ebro, al Ministerio de Medio Ambiente, a la Diputació Provincial d'Osca (Huesca) i a 
l'empresa "Endesa Generación". 
 
Amb 2 vots a favor d'ICV-EUiA i ERC, 14 en contra del PSC i 8 abstencions de CiU i PP, s'acorda 
rebutjar el següent punt: 
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2. Rebutjar els projectes, advertits i divulgats respectivament, per l'empresa "ENDESA Generación" i 
per la Diputació Provincial d'Osca: la construcció de la resclosa aigües amunt del congost de 
Montrebei i la construcció del pont, aigües avall, sobre la llera fluvial. 

 
 
 
21.- MOCIÓ D'ICV-EUiA D'ADHESIÓ A LA CAMPANYA DE NADAL "PER UN CONSUM NO 
SEXISTA" 
  
Vista la moció presentada pel grup municipal d'ICV-EUiA, prèvia declaració d’urgència acordada per 
unanimitat, també per unanimitat s'acorda: 
 
Primer.- Convidar a la Paeria a adherir-se a la campanya de Nadal "PER UN CONSUM NO SEXISTA" 
que està realitzant l'Observatori de les Dones als Mitjans de Comunicació. 
 
Una instància de participació ciutadana que rep el suport de 19 ajuntaments. Ajuntament de 
Barcelona,  de Martorell, de Sitges, de Masnou, de Rubí, de Terrassa, d'Esplugues, de Reus, etc. I 
que ens insta a: 
 
- Convidar a la ciutadania i els partits polítics i organitzacions de la societat civil, a treballar 
sistemàticament per posar en marxa les accions necessàries per canviar els models culturals i 
econòmics que, arreu del món, afavoreixen l'educació sexista. 
 
- Manifestar el nostre absolut rebuig a la publicitat de determinades joguines que limitant les capacitats 
de decidir i perpetuant un model de comportament sexual. 
 
- Evitar qualsevol discriminació per gènere, origen o religió, així com la incitació a la violència. 
 
Segon.- Traslladar aquests acords a l'observatori de les Dones als Mitjans de Comunicació. 
 

 
 

 
INTERVENCIONS  
 
Abans d’iniciar la sessió el Sr. alcalde excusa els membres del Ple Sr. Aluja i Sra. Obis.  Li transmet, a 
la Sra. Obis, el condol  de la corporació per la mort del seu familiar que ha motivat aquesta absència.  
 
Punt número 6. Proposta de modificació de les tarifes del servei de transport col·lectiu de 
viatgers de la ciutat de Lleida per a l’any 2008 
 
En aquest punt el Sr. alcalde informa que, per primera vegada, s’incorpora el concepte del transport 
metropolità referit a la comarca del Segrià i el transport en tren a la ciutat de Balaguer, com a primera 
fase. Vol també destacar que s’ha sol·licitat als serveis d’economia de l’Ajuntament que  facin un estudi 
del preu mig d’increment tenint en consideració que l’any passat no es va incrementar cap tarifa. En 
dos anys el preu mig ha pujat el 7,18%  i en un any el 3,59%. Aquest estudi, si es vol, està a la 
disposició dels grups municipals.  
 
S’aprova amb 17 vots a favor dels grups municipals del PSC, ERC i ICV-EUiA i 8 abstencions dels 
grups de CiU i PSC.  
 
Punts números 14 i 15. Debat conjunt sobre la proposta de deixar sense efecte l’acord plenari 
del 27 d’octubre del 2006 i la ratificació del protocol subscrit amb la Comunitat Islàmica de 
Cooperació i d’Unió de Lleida i Comarca del Segrià (CICU), relatiu als acords per determinar el 
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solar on ubicar-hi una mesquita.  
 
La Sra. Rivadulla anuncia que votarà en contra del conveni de col·laboració. Creu necessari fer una 
reflexió sobre aquest tema, ja que no s’ha resolt realment el problema existent (sinó una part o un dels 
problemes que el  formen). No s’ha afrontat amb la valentia i l’eficàcia requerides. Llegeix una part del 
preàmbul del Projecte de Llei sobre centre de culte o de reunió amb fins religiosos, que ha estat admès 
a tràmit per la Mesa del Parlament de Catalunya el passat dia 4. En aquest preàmbul (entre moltes 
altres coses) es fa constar que alguna ordenança i alguna moratòria municipal han dificultat l’exercici 
del dret de llibertat religiosa i han afavorit les condicions precàries d’alguns centres de culte; pel que fa 
referència al dret urbanístic, no pot imposar més limitacions que les imprescindibles en relació amb l’ 
interès públic i la Llei preveurà com a obligació que els plans han de preveure sòl d’equipament 
comunitari on s’admetin els usos de caràcter religiós. Preveu la participació de les comunitats 
religioses en procés urbanístic. Considera que l’esperit i la lletra d’aquesta Llei és el punt de referència 
del seu grup, especialment en la no-discriminació per raó de confessió religiosa. Recorda que el seu 
grup va proposar per ubicar la mesquita la zona de l’Hípica, al costat de l’Avinguda Terradellas Hem 
resolt un problema però no hem resolt el problema. El problema real és al cap i al cor de les persones i 
nosaltres hem defugit d’arribar-hi; hem fet com els estruços: que el problema no es vegi. No creu  que 
la parcel·la que s’ofereix sigui la més adequada sinó que serà, potser, la més adient de les que 
realment s’han ofert. Reitera que resta pendent el repte (i l’oportunitat) de solucionar el problema real, 
de fer una ciutat sense pors, on es destaqui el concepte de ciutadania com a element d’unió entre 
persones amb igualtat de drets i amb igualtat de deures. Hi ha per endavant una tasca molt important a 
fer i cal canviar la situació per atansar cultures i persones.  
 
La Sra. Bergés també comunica que s’abstindrà de votar en els dos punts. En primer lloc creu que cal 
reconèixer l’acord entre la comunitat musulmana i l’Ajuntament. Tot i això considera que no és el lloc 
més idoni per ubicar la mesquita. El Projecte de Llei el qual s’ha fet referència permet que les ciutats 
fixin en el seu planejament la ubicació d’aquests equipaments. Es referma en les declaracions que van 
fer quan van conèixer l’acord on demanaven que en la revisió del PGL es tinguin en consideració tots 
aquests aspectes i es planifiquin les necessitats futures de centre de culte, com  es fa amb altres tipus 
d’equipaments. També demana l’Alcaldia que, tal com ha signat aquest acord amb una comunitat 
musulmana (la CICU), hauria calgut signar-lo amb totes les comunitats musulmanes. Cal obtenir 
acords amb totes les comunitats musulmanes i també amb la resta de cultes que ho requereixin. 
Reitera la necessitat d’actuar des d’una doble vessant: d’una banda, mitjançant la planificació 
urbanística i, d’altra banda, arribant a acords el més amplis possible per resoldre els problemes de 
forma definitiva. 
 
El Sr. Zapater fa referència a l’acord signat que representa la voluntat de ciutadans i institucions per 
integrar tot tipus de religions i creences en una societat plural i integradora com la nostra. Valora 
positivament l’acord i el veu positiu per a la cohesió social dels ciutadans de Lleida, però, lamenta el 
secretisme de les negociacions i la manca d’un estudi previ sobre la zona (per detectar les dificultats 
que ara es fan paleses en qüestions com la de mobilitat i la de vialitat). Descriu la ubicació de la 
parcel·la i els seus llindars i els problemes que pot suposar pel que fa als accessos, estacionament, 
transport públic, etc. Espera que els tècnics de l’Ajuntament donin resposta i solucions a les incògnites 
existents, plantejades pel món empresarial. Per aquest motiu el seu grup s’abstindrà de votar, entenent 
aquesta abstenció com un vot de confiança envers l’equip de govern per tal que pugui assolir una 
solució definitiva que beneficiï tothom.  
 
El Sr. Gavín creu molt interessant la crida ètica que ha fet la Sra. Rivadulla i consideraria positiu un 
debat sobre aquestes qüestions: especialment com poder superar les pors i el rebuig entre creences i 
entre persones.  Sincerament considera que no hi ha tant de rebuig a una religió, a un grup de 
persones o a alguna raça determinada. De vegades hi ha rebuig a una forma d’actuar o d’organitzar-se 
socialment, a formes d’expressió cultural o a valors diferents als nostres. Probablement la solució 
adoptada està motivada en part,. no perquè es rebutgi una religió o les persones que la practiquen, 
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sinó perquè una mesquita no representa només un centre religiós, sinó també el centre d’organització 
de la vida social, econòmica i cultural d’una comunitat. Aquest és el cas del carrer del Nord on s’ha 
produït un nucli d’alta concentració de persones d’una determinada raça o pràctica religiosa. També es 
produeix un rebuig per la contradicció amb principis bàsics o essencials de la nostra societat, i en 
aquest punt cal defensar els nostres valors (esmenta el cas de la igualtat de les dones, com a 
exemple). Diu que hi ha un rebuig a la forma de gestionar aquest tema des de l’Ajuntament. Tants anys 
de conflicte han generat un cert rebuig per la ciutadania.  
Sobre els dos punts de l’ordre del dia diu que avui ens podríem trobar davant un fet molt positiu: la 
finalització d’una història de reivindicació i queixes del barri de l’Avinguda del Segre, per unes 
molèsties que es generaven en un local destinat al culte, amb gran afluència de persones en un carrer 
molt estret i de voreres molt petites i  en moments puntuals es produïen problemes de sorolls. També 
destaca el problema de les persones que exercien el seu culte en unes condicions força precàries. El 
fet seria molt positiu si el problema es resolgués en un termini raonable. El major retret seria per quin 
motiu s’ha trigat tant de temps per fer una proposta com aquesta; ens hauríem estalviat tensions i 
protestes. Per fi es dóna la raó a tantes peticions com s’han fet sobre la necessitat de traslladar de la 
mesquita. No hi poden votar a favor, malgrat el que han dit abans, pels motius que ara expliquen,  
especialment per la manca de diàleg i transparència del Govern. Explica les converses quan se’ls va 
presentar l’acord. Els sorprèn que hi ha aspectes que no s’han tractat amb la previsió necessària com 
els següents: els problemes de vialitat quant als camions de gran tonatge dels vehicles industrials de 
les parcel·les confrontants o que l’acord no té calendari ni terminis. El grup de CiU ja va dir que si es 
donava solució a aquestes dues qüestions hi podrien votar  a favor. S’ha anunciat, fa dos dies, la 
redacció d’un estudi de mobilitat, però no hi ha garanties sobre les solucions a aplicar. Ara tenen nous 
interrogants: no és un conveni sinó un protocol, és una declaració de voluntats sense validesa jurídica; 
l’entitat que firma no aporta el seu NIF ni consta en el Registre d’entitats religioses de la Paeria, ni de 
la Generalitat, ni del Ministeri. Creu que aquest acord no obliga jurídicament les parts. S’han obert 
molts interrogants i per això s’abstindran de votar. L’abstenció és un sí al trasllat de la mesquita al més 
aviat possible, però no pot ser un vot positiu perquè un acord sense terminis no serveix per gran cosa i 
no soluciona el problema de debò. 
 
La Sra. Camps diu que l’equip de govern està sorprès per les argumentacions manifestades pels 
grups de l’oposició. Aquest protocol no és una proposta unilateral del Govern,  sinó un acord signat per 
l’Alcaldia i el representant de la CICU; un acord entre les dues parts per traslladar la mesquita del 
carrer del Nord i per a fer una de nova. Els sorprèn que la resta de grups no donin suport al protocol 
(encara que sigui amb cauteles) quan hi ha acord sobre qui s’ha de fer càrrec del trasllat i la 
construcció de la mesquita. Els veïns del carrer del Nord estan molt contents amb aquest consens. Hi 
ha totes les garanties necessàries, la ubicació de la nova mesquita és idònia i compleix la normativa 
municipal sobre edificacions destinades al culte (n’explica els condicionaments). La nova ubicació 
disposa de transport públic des dels llocs on està la major part de la comunitat musulmana i no està 
ubicada en cap zona massificada de la ciutat. Creu que compleix amb el projecte de Llei al qual ha fet 
esment la Sra. Rivadulla, ja que la mesquita s’ubicarà en un equipament comunitari; a tots els polígons 
hi ha equipaments qualificats de comunitaris. S’ha triat la ubicació més cèntrica d’aquests tipus de sòl, 
disposa de transport públic i s’hi pot arribar caminant des de Pardinyes o des de l’avinguda del Segre. 
Hi ha totes les garanties; no és el primer protocol de col·laboració que signa l’Ajuntament amb entitats 
de tots tipus o amb altres administracions. No hi ha calendari però aquest és el primer pas, i les parts 
adopten compromisos que s’han d’anar desenvolupant. Hi ha garanties i compromisos de tot tipus. La 
ratificació del protocol és el primer pas, després es portarà a aprovació la modificació del PGL, la 
concessió administrativa, etc. i es tramitaran les llicències que calguin. Es faran les adequacions de 
trànsit que calguin per adaptar-se a la nova ocupació de la parcel·la: hi ha solucions perfectament 
factibles.  Entén les cauteles dels propietaris confrontants però creu que aquest equipament no serà un 
problema; es continuarà parlant amb els propietaris. No es tracta d’una activitat molesta ni que generi 
molt de trànsit. No entén les cauteles dels grups de l’oposició quan s’ha arribat a un acord entre les 
parts i quan es porta a ratificació un instrument com és un protocol, com s’ha fet en molts altres casos. 
Qualifica l’acord de molt bo i satisfactori per a totes les parts.  
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La Sra. Rivadulla creu que no es pot qualificar de barri el polígon del Segre (ni massificat ni sense 
massificar); només hi ha activitat industrial. Creu que són diferents els arguments que ha expressat 
abans que aquells plantejats pel Sr. Gavín, ja que considera que estan en les antípodes, tot i coincidir 
en alguna de les votacions. Es pot arribar a un acord, en un moment determinat, amb una entitat 
religiosa que ha tingut problemes per la ubicació de la mesquita actual. Suposa que hauran triat 
l’alternativa més propera a la ciutat de les que els  hagin estat proposades. Cal diferenciar les 
actuacions de les parts implicades del posicionament polític i els principis d’un grup polític. Creu 
important destacar que en el projecte de la Llei de cultes coincideixen la lletra i l’esperit. El lloc 
d’ubicació de la mesquita serà equipament comunitari perquè serà requalificat, no perquè ho sigui 
d’inici. El projecte de Llei parla que les administracions han de garantir un tracte igualitari i no 
discriminatori a les confessions en relació amb la disposició d’espais i equipaments públics (llegeix el 
paràgraf que ho regula). Espera que aquesta Llei fixi les bases perquè se superi la llunyania en 
aquesta matèria. Respon al Sr. Gavín dient que li preocupen molt més les persones que els camions. 
Creu que la distància física de la mesquita no s’ha de valorar en termes quantitatius (de metres de 
distància) sinó qualitatius, de distància, d’empatia, i en aquest moment aquesta darrera és immensa. 
Demana un gran pacte per posar per sobre de tot el concepte de ciutadania (sobre altres valors, com 
les creences, ideologies, etc.). La preservació de l’ordre públic i de la normativa s’ha d’aconseguir 
aplicant la Llei, una Llei que veu els ciutadans i ciutadanes en igualtat de drets i deures.  
 
La Sra. Bergés destaca que en l’anterior mandat es va aprovar una Ordenança de centre de culte que 
va limitar les possibilitats de trobar un solar per a la nova mesquita. S’ha treballat molt, especialment 
per part del Sr. Aluja en les seves responsabilitats; la tasca va ser difícil. El solar triat no és el que el 
seu grup hauria triat com a millor; creu que les requalificacions són un perill i és millor que la 
planificació faci les previsions oportunes per disposar d’aquest tipus d’equipaments. Aquest acord ha 
fet que algunes persones (representants d’associacions i entitats, entre elles) es treguin la careta i 
hagin fet declaracions que no són gens positives per a la ciutat. Demana estar alerta i treballar per la 
cohesió social, amb la comunitat musulmana i amb altres comunitats que han manifestat públicament 
que el trasllat de la mesquita ha suposat un gran descans. Defensa la integració, la necessitat de 
planificar aquests equipaments, el treball per a la cohesió social i eradicar la hipocresia en aquestes 
qüestions.  
 
El Sr. Zapater es reafirma en l’abstenció. Coincideix que la ubicació proposada no és el lloc ideal, però 
si més no soluciona el problema, un problema important. No suspenen la gestió de l’Ajuntament, per 
això no voten en contra. També està d’acord en que hi ha un bon nombre de problemes pendents com 
són els de vialitat, transport, etc. i donen la confiança a l’Ajuntament perquè hi trobo solucions el més 
aviat possible.  
 
El Sr. Gavín diu a la Sra. Bergés que no es pot culpar  CiU (en l’oposició) perquè l’anterior Govern no 
hagués resolt un problema com aquest. A la Sra. Rivadulla li respon que no estan en les antípodes. El 
grup de CiU està en la línia de la defensa dels nostres valors. Està radicalment en contra de les 
persones que poden considerar que una dona és inferior pel sol fet de la seva condició. Creu que hi ha 
covardia per part de tothom i aquest debat no l’afrontem de debò. Hem de debatre si volem a la nostra 
ciutat que s’ensenyin valor contraris a la igualtat de drets o a  la no-discriminació (per raó de sexe, de 
raça, d’origen social, per lloc de naixement, etc.). No creu  que estigui a les antípodes de la Sra. 
Rivadulla. A la Sra. Camps li respon que s’han aprovat molts protocols amb entitats, però cap sense 
NIF d’un dels signataris i amb una entitat no legalitzada ni inscrita ens els registres que corresponen. 
Creu que és una actitud maniquea considerar que quan es plantegen possibles problemes és fa amb 
l’única intenció de posar inconvenients als acords. Hi ha altres llocs alternatius, similars i a prop 
d’aquest lloc, que podrien crear menys problemes. No s’han explicat quines han estat les alternatives 
ofertes. Els veïns del carrer de Nord estan contents perquè veuen una llum al final del túnel; també el 
grup de CiU està content perquè el Govern comenci a actuar en aquesta qüestió. Al barri de l’avinguda 
del Segre s’ha creat un ghetto, això és una realitat; en les darreres eleccions va votar una mica més 



 
 
 
 
 
 

 16

del 20% de la població (la participació més baixa de Catalunya). Això no és un exemple de normalitat 
ni de cohesió social. El grup de CiU demana un termini perquè aquest trasllat no s’eternitzi. Demana 
que en el proper Ple es porti un acord amb un termini d’execució i amb la solució del tema de la vialitat, 
i el vot del seu grup serà favorable. L’abstenció de CiU és una abstenció de prudència.  
 
La Sra. Camps diu que si la Sra. Rivadulla i el Sr. Gavín estan en les antípodes, potser el Govern està 
en el centre i en la solució més correcta. Considera que l’acord és bo, que no es pot qüestionar la 
representativitat de la CICU (registrada com a entitat cultural) que està avalada pel Consell Islàmic 
català i espanyol. El tràmit pendent d’inscripció com a entitat religiosa és purament formal. Aquest 
acord suposa el primer pas per fer efectiu el trasllat. Diu al Sr. Gavín que ha tingut molt de temps per 
presentar les alternatives que ara diu que existeixen. No és fàcil adaptar-se a la nova Ordenança, i de 
totes les alternatives estudiades aquesta és la millor per a tothom. És una ubicació idònia a la qual es 
podrà arribar tant a peu com amb transport públic.   
 
El Sr. Gavín, per al·lusions, diu a la Sra. Camps que no pot traspassar a l’oposició les responsabilitat 
del Govern. Estan disposats a assumir les responsabilitats de Govern quan les tinguin.  
 
El Sr. alcalde intervé per dir que no considera que l’actuació de l’equip de govern pugui ser 
considerada de covardia; explica com a exemple les declaracions que va fer la Sra. Ball en relació amb 
la manca de legalització de la CICU com a comunitat religiosa, cosa que fins aquell moment ningú 
havia manifestat públicament. Es va forçar que tothom assumeixi les seves responsabilitats. Explica 
les informacions que es van donar a la Junta del Polígon del Segre i als empresaris veïns del solar. En 
aquest procés sempre hem volgut resoldre el problema, no allargar-ho. També esmenta  que es va 
intentar fer un gran pacte en les qüestions d’immigració, culte. etc., però creu que cal recordar que en 
la darrera campanya electoral el tema de la mesquita va ser recurrent en tots els debats. Cal aquest 
pacte global (de país i de ciutat) sobre aquestes matèries. Tots 27 regidors i regidores treballem per la 
cohesió, però cal aplicar una línia de progrés que al mateix temps sigui assumible per la majoria de la 
població, per tal de no generar fissures.  Cal tensionar en la línia de progrés,  però sense produir 
fissures socials. La ciutat de Lleida té dos mesquites (una al costat de la Paeria i la del carrer del 
Nord); la primera està assumida sense problemes i la segona serà molt a prop del centre i amb 
transport públic. La ubicació proposada garanteix un treball amb una línia de progrés i cohesió. Es 
resoldran el temes urbanístics, els d’estacionament i els de mobilitat dels vehicles de la zona. Defensa 
que el bé més preuat és la cohesió i que s’ha treballat en aquest sentit. El país anirà avançant amb 
una Llei del Parlament com la que s’ha presentat. Lleida va ser capdavantera amb una Ordenança 
sobre centre de culte. S’ha resolt un problema amb una línia de progrés, d’avenç social i de cohesió.  
 
(Abans de la votació s’absenta del Plenari i pel que queda de la sessió, el regidor Sr. Lluís Franco) 
 
El punt número 14 s’aprova amb 14 vots a favor del grup de PSC i  10 abstencions dels grups de CiU, 
PP, ERC i ICV-EUiA. 
 
El punt número 15 s’aprova amb 14 vots a favor del grup de PSC, 1 vot en contra del grup d’ICV-EUiA 
 i  9 abstencions dels grups de CiU, PP i ERC. 
 
Punt número 19. Moció conjunta relativa al suport al plantejaments que es recullen en el 
document “Compromís per Lleida” 
 
La Sra. Rivadulla creu que és una satisfacció ser ara regidora de l’Ajuntament de Lleida per poder 
subscriure i votar aquesta moció, que representa els anhels i els desitjos no només de les forces 
polítiques que ara hi votaran a favor sinó de la societat civil: una societat civil intel·ligent, que 
reflexiona, que aglutina voluntats i planteja reptes. Fa esment al preàmbul de la moció i les referències 
que fa a la justícia social, el respecte als drets individuals i la defensa dels valors mediambientals i 
patrimonials. Defensa la capitalitat de Lleida de les terres de Ponent i els reptes que això suposa. Creu 
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molt positiu que sigui la societat qui prengui la veu per instar a les forces polítiques a assumir els 
reptes que conté el document de compromís. Hi ha per davant una tasca important: estructurar i 
articular el compromís per materialitzar el seu contingut. Cal mantenir el forçós equilibri perquè en la 
interrelació entre Lleida i Barcelona en sortim tots beneficiats. 
 
La Sra. Bergés creu que cal felicitar a tots els que han participat en la redacció del document 
“Compromís per Lleida”.  Alguna cosa està passant i en aquest cas hi ha un moment de maduresa 
(desprès de moments molt difícils) amb la participació de tothom. Aquest pot ser un mecanisme 
d’atansar el món de la política a la ciutadania. Dóna l’enhorabona als promotors del document i 
manifesta el compromís del seu grup en fer tot allò que sigui necessari per materialitzar les propostes i 
els reptes que conté. 
 
El Sr. Zapater fa referència als antecedents de la redacció del document. El grup del PP es vol afegir a 
la felicitació de les persones i institucions que ho han fet possible. El decàleg posa èmfasi en qüestions 
claus com són l’educació, les infraestructures, el reforçament del sector alimentari i el 
desenvolupament de la UdL. Els punts del decàleg representen el que sent una societat cohesionada i 
integrada, que vol construir una Lleida on el benestar dels ciutadans estigui garantit per un progrés 
econòmic i social. Per aquest motiu el grup del PP dóna el seu suport a aquesta moció.  
 
El Sr. Gavín manifesta que el seu grup està totalment d’acord amb allò que representa el document 
“Compromís per Lleida”. Felicita els autors del document, l’origen del qual és el treball d’un conjunt de 
persones de la societat civil lleidatana que volen aportar reflexions, orientacions i plantejaments de 
futur per a les nostres terres. Fa referència a l’antecedent del compromís de Vallbona i vol felicitar de 
forma especial el promotors d’aquest darrer document. El contingut d’aquest compromís és tot ell 
assumible i assumit íntegrament pel grup de CiU. Reitera les felicitacions als autors i desitja que la 
societat civil pugui continuar prenent el protagonisme totes les vegades que cregui convenient i 
plantegi al conjunt de la societat nous reptes. Vol expressar una petita cautela, desig o voluntat: és 
molt important que el “Compromís per Lleida” sigui de tothom, estigui obert a tothom. Cal evitar tota 
mena de patrimonialització que aniria en contra de la voluntat i l’origen d’aquest document. Desitja que 
el compromís doni fruits i permeti plantejar noves oportunitats com aquesta.  
 
El Sr. Presseguer vol fer un doble agraïment: el primer a tots els grups municipals per assumir de 
forma unànime aquesta moció. El segon agraïment a totes les persones promotores del document que 
són presents a la sala de Plens. Qualifica aquesta moció d’important i d’històrica. S’afegeix als 
comentaris fets per la resta de grups en manifestar el suport a l’acord. La moció recull el document del 
“Compromís per Lleida” i s’explica en funció del seu contingut. La moció correspon a dos eixos 
importants: primer, la idea d’una construcció de Catalunya des de Lleida, amb un pas positiu, de 
proposta d’accions i compromisos. En segon lloc, es tracta d’un document integrador, que pretén el 
màxim consens de tots els agents que participen en la formació del nostre país (explica la gran varietat 
d’entitats que han participat en la redacció). Per a la ciutat de Lleida és especialment important perquè 
ve a resoldre un paradigma que no tenim ben resolt: intentem fer-nos entendre que un territori 
necessita una capital forta i aquesta capital, al mateix temps, requereix d’uns pobles i viles al seu 
territori que també siguin forts. Volem que la gent de la demarcació de Lleida estigui orgullosa de la 
seva capital i que la gent de la ciutat de Lleida se senti orgullosa del territori d’aquesta demarcació. 
Aquest compromís per Lleida s’ha d’entendre com una meta i un punt de partida alhora. Un dels punts 
per començar aquest camí és l’aprovació per part de tots els grups municipal d’aquesta moció. 
El Sr. alcalde ratifica que la moció és conjunta de tots els grup, agraeix la presència de diversos dels 
seus redactors i llegeix de forma íntegra el punts del Compromís per Lleida. 
 
La moció s’aprova per unanimitat.  
 
Punt número 20. Moció dels grups d’ICV-EUiA i ERC relativa al rebuig dels projectes de 
construcció de la resclosa, aigües amunt del congost de Mont-rebei i la construcció d’un pont 
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aigües avall 
 
La Sra. Rivadulla, que actua com a ponent, manifesta que aquesta moció s’està plantejant a tots els 
Ajuntaments i que ha estat millorada amb l’aportació feta pel grup d’ERC. Es tracta de preservar un 
patrimoni important: en aquest cas un patrimoni cultural, social i natural al mateix temps. Llegeix una 
part de l’exposició de motius on explica les característiques del Congost de Mont-rebei i la seva 
importància i els valors que fan que l’espai sigui patrimoni natural de Catalunya. Explica també les 
construccions previstes per ENDESA i l’impacte que poden suposar en el paisatge, en la fauna i en la 
flora de la zona. També explica el projecte de construcció d’un pont que pretén fer la Diputació d’Osca, 
que considera no justificat. Davant d’aquests anuncis, que poden esdevenir en projecte i que malmetin 
de forma irreversible els valors patrimonials de la zona, es proposa aquesta moció. La Sra. Rivadulla 
llegeix íntegrament els cinc punts de la moció.  
 
La Sra. Bergés diu que s’han afegit a aquesta moció i hi han fet aportacions, tal com ha explicat la 
Sra. Rivadulla. Aquest tema l’està treballant  ERC en les zones més afectades: els Pallars i la 
Noguera. Vol destacar que és un acord del Pacte del Tinell el que va propiciar la creació d’aquest parc 
natural. Considera molt qüestionable la necessitat de les obres de la resclosa que pretén fer ENDESA i 
s’ha demostrat que el pantà de Canelles està sobredimensionat, amb zones que fa anys que no estan 
inundades. El riu Noguera és un dels que està més explotat amb aprofitaments hidroelèctrics i no cal 
fer-hi cap tipus d’actuació més. Sobre la creació del pont per part de la Diputació d’Osca, explica que, 
inicialment, va existir una passarel·la (que estan d’acord que es reconstrueixi), però ara el projecte 
esdevé un pont de les característiques comentades. Demana la reconsideració del projecte, per poder 
fer una passarel·la per afavorir el senderisme. Sobre la presa reitera que no és el lloc ni el moment 
adient per a l’ampliació dels aprofitaments hidroelèctrics. Donarà suport a la moció. 
 
El Sr. Zapater considera que la moció no aporta suficients dades ni motivacions raonades sobre 
l’impacte ambiental que suposarien les obres esmentades. Per aquest motiu s’abstindran de votar, en 
ordre a una posterior informació més específica que podria orientar de forma més determinada el sentit 
del seu vot. 
 
El Sr. Guallar diu que el seu grup donarà suport a la moció llevat del punt número 2, on s’abstindran 
de votar. Demana a la Sra. Rivadulla que, en el punt primer, es faci un esment final on es faci constar 
la participació del món local i de l’entorn en la creació del parc natural. La zona afectada té una gran 
qualitat ambiental i paisatgística. Tots perdríem molt si aquest espai es malmetés. També destaca els 
valors turístics que generen una activitat econòmica de qualitat. L’abstenció al punt número dos es fa 
per raons de seguretat jurídica i d’escassa concreció. Els projectes no estan presentats formalment i 
creu que tant la Diputació d’Osca com les autoritats del Govern de l’Aragó faran la feina ben feta en el 
moment d’autoritzar les obres, per evitar afectacions patrimonials. Quan es presentin els projectes, si 
es comprova amb seguretat que algun d’ells pot malmetre la zona, el grup de CiU s’hi posicionaria en 
contra. 
 
El Sr. Presseguer demana també votació separada del punt número dos. Votaran en contra d’aquest 
punt segon  per les mateixes raons que ha exposat el Sr. Guallar. Vol creure que tant la Diputació 
d’Osca com l’empresa ENDESA presentaran uns projectes amb el respecte que requereix treballar en 
un terreny com el que correspon al Parc del Montsec; caldrà veure’ls per poder tenir un posicionament 
definit.   
 
La Sra. Rivadulla diu que afegirà en el punt primer (a petició del Sr. Guallar) la frase: amb consens i 
diàleg amb el món local de la zona. Agraeix el suport dels grups que votaran a favor de quatre dels 
punts presentats. Però creu que el punt segon és el nucli de la moció. Vol entendre que no s’ha 
treballat suficientment aquest tema per part dels grups municipals, que no han demanat informació 
completa als grups parlamentaris respectius. Continuaran presentant aquesta moció en la resta dels 
ajuntaments i tindran oportunitat de parlar més endavant del seu contingut. 
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Els punts números 1, 3, 4 i 5 s’aproven amb 21 vota a favor dels grups d’ICV-EUIA, ERC, PSC i CiU i 3 
abstencions del grup del PP. 
 
El punt número 2 és rebutjat amb 2 vots a favor dels grups d’ICV-EUIA i ERC, 14 vots en contra del 
grup del PSC i 8 abstencions dels grups de CiU i PP. 
 
Punt número 21. Moció del grup d’ICV-EUIA, d’adhesió a la campanya de Nadal “per un consum 
no sexista” 
 
La Sra. Rivadulla agraeix que per part dels grups s’hagi acceptat debatre i votar la moció per raó 
d’urgència. Demana que no consti en acta el punt quatre de l’exposició de motius de la moció. Aquesta 
moció prové de l’Observatori de les Dones als mitjans de comunicació, instància de participació 
ciutadana constituïda l’any 2000 i que aplega una vintena de ciutats de Catalunya.  La moció parteix de 
la base que  una joguina no és neutra i que té una gran importància en l’aprenentatge dels infants (ho 
explica amb detall). Aquestes joguines posen en relació la societat amb la criatura per la força que té 
de configuració de la personalitat. Explica l’assignació de rols sexistes d’algunes joguines, amb 
connotacions de valoracions discriminatòries. Llegeix íntegrament la part dispositiva de la moció. 
 
La moció s’aprova per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
1. La Sra. Rivadulla formula el següent prec. Demana que es canviïn les banderes de la planta 
superior del Palau de la Paeria, perquè estan molt gastades. Els dies  que fa vent es nota molt la seva 
situació precària. 
 
2. La Sra. Bergés també formula un prec. Davant la necessitat d’estalvi energètic, reconeguda 
internacionalment, demana que l’enllumenat de Nadal es tanqui a partir de les nou del vespre, com ja 
es fa en altres ciutats. L’objectiu d’aquest enllumenat és comercial; ja s’ha fet l’esforç de posar 
bombetes de baix consum però es podria ampliar aquest exemple amb la mesura que proposen en 
aquest prec.  
El Sr. alcalde diu que s’ha fet l’esforç de posar bombetes de baix consum; en aquest moment no creu 
convenient canviar els horaris fixats i més quan hi ha comerços que tanquen després de les nou de 
vespre. Sobre aquest tema es pot reflexionar de cara a l’any proper;  creu que aquest any no procedeix 
canviar de criteri a mitja temporada.  
 
3. La Sra. Bergés també fa  una altra pregunta. El  dimecres passat, en el Ple de pressupostos, van 
demanar que es convoqués una comissió o una altra forma de reunió, per poder debatre, fixar i 
planificar les línies estratègiques en matèria de política d’habitatge. Pregunta si es farà.  
El Sr. alcalde respon que en el primer trimestre de l’any es farà una comissió monogràfica 
d’urbanisme dedicada a polítiques d’habitatge.  
 
4. El Sr. Padilla formula un prec en què demana la intervenció del Sr. alcalde per solucionar una 
situació lamentable que es dóna a  Lleida, com és l’exercici de la prostitució en les dos entrades de la 
ciutat de l’antiga Nacional II. Qualsevol persona que passi a la tarda o la nit comprovarà que un grup 
de noies exerceixen la prostitució en aquesta zona, en una situació especialment precària. Es probable 
que, vistes aquestes circumstàncies, algunes d’elles no facin aquesta activitat de forma voluntària. 
Creu que cal intervenir i l’Alcaldia té responsabilitats com a comandament màxim de la Guàrdia Urbana 
i president de la Junta Local de Seguretat. Destaca el drama humà que representa aquesta situació. 
Demana una intervenció decidida pera la protecció de les persones.  
El Sr. alcalde compateix la sensibilitat del Sr. Padilla i comparteix que la primera víctima de la 
prostitució és la dona que la practica. Les polítiques d’eradicació no són només policials, sinó 
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especialment polítiques socials i d’igualtat de drets. L’Ajuntament fa aquestes polítiques, encara que 
mai es fa prou. També fa constar que la Guàrdia Urbana està fent especials esforços i que el mateix 
alcalde ha donat instruccions directament a l’intendent del cos en referència a les actuacions en la 
zona més propera als instituts. És una prioritat tant per la regidora responsable com per l’intendent de 
la Guàrdia Urbana i s’han fet accions específiques amb aquesta finalitat. Es traslladarà aquesta 
sensibilitat compartida de treball més en aquest sentit.  
 
5. El Sr. Gavín diu que li sap molt greu fer aquesta intervenció, especialment perquè li sap molt greu 
parlar de qualsevol gest de menyspreu o prepotència entre persones o del Govern als grups que estan 
a l’oposició. Pregunta si l’alcalde garanteix la pluralitat i l’expressió de la pluralitat a l’Ajuntament de 
Lleida.  El motiu d’aquesta pregunta és considerar que el Govern utilitza diferents vares de mesura. 
Considera que en el cas que explicarà ara s’han traspassat els límits i que la majoria absoluta no 
serveix per a tot.  
Diu que hi ha una revista a l’Ajuntament (la Paeria) pagada amb recursos municipals. El pressupost 
aprovat per a l’any 2008  preveu unes partides, a Alcaldia, d’1,2 milions d’euros per a comunicació, 
publicitat, etc. on s’inclou la revista esmentada. Aquesta revista té com a subtítol el de publicació de 
l’Ajuntament de Lleida. El seu grup ha criticat moltes vegades com s’utilitza aquesta publicació, on es 
reitera la fotografia de l’alcalde i on creu que es fa ús propagandístic  del Govern o del propi alcalde. 
De les 34 pàgines que té un exemplar, n’hi ha dues on s’expressen les opinions dels grups polítics, 
complint una obligació legal. En el darrer número, el grup de CiU ha quedat exclòs d’aquesta revista, 
ultrapassant tots els límits i sense respectar les formes. L’article de CiU va arribar 10 minuts tard de 
l’hora que se’ls havia demanat (explica que se’ls va dir que ho havien de presentar com a màxim el dia 
14 a les dos de migdia). Aquest dia, durant el matí, el responsable de premsa del seu grup va dir a la 
responsable de premsa de l’Ajuntament que l’article estava a punt, que el portaveu arribava al grup i 
que així que ho hagués repassat els  ho farien arribar. Es va lliurar a les 14 hores i 10 minuts. Quatre 
dies després van rebre un correu d’aquesta responsable dient que l’article de CiU no  era a la revista 
perquè havia mirat el correu a les 14 hores i 5 minuts i no hi era. Diu que o el Govern canvia molt la 
seva forma d’actuar o es veuran en l’obligació d’assumir les seves regles de joc. Esmenta que en el 
Ple de fa dos dies va quedar en evidència que el Govern va lliurar la plantilla només amb 12 hores 
d’antelació, sense respectar els terminis legals. S’han fet diversos precs perquè els expedients no 
estan a l’hora que correspon ni a les comissions ni als plens. No val que per un article d’opinió es 
demani una puntualitat de 10 minuts i per la documentació oficial no importi un temps de 12 hores. 
Considera aquest fet lamentable i demana una rectificació i un canvi d’actitud.  
 
El Sr. alcalde diu que si un fet com aquest genera una resposta d’aquest to, és aplicable la màxima 
que ha de tenir poca raó si ha de cridar tant. Aquest fet no es mereix aquesta intervenció. Explica que 
la data per a la presentació dels articles finalitzava el dia 10 de desembre; després de ser requerits 
se’ls  va donar una pròrroga fins al dia 14 de desembre. Se’ls  va dir que aquest dia 14, a les dos de 
migdia, la impremta havia de començar a imprimir. No estem parlant de 10 minuts sinó de 96 hores i 
10 minuts de retard. Això li ha passat al seu grup, però també li va passar al grup del PSC en el 
número 136  de la revista i es va quedar sense columna; i al numero 137 li va passar al grup d’ERC i 
es va quedar també sense columna. Al llarg de la història de l’Ajuntament segur que passa el mateix a 
altres grups i es farà el mateix. Qualifica aquest fet de tempesta en un vas d’aigua. No hi ha cap lectura 
en clau política, sinó un retard del seu equip en fer enviar un article.  
 
El Sr. Gavín considera que això és la gota que ha fet vessar el vas. Insisteix en moltes qüestions que 
passen per la reclamació de documentació, per l’accés a la informació o pel respecte als terminis 
legals. Diu que els  han estat rectificant articles, que els  han qüestionat articles pel seu contingut i que 
els han retornat articles perquè el tema plantejat no era el que tocava. Si la reacció de l’alcalde a 
aquest tema no és fer un punt d’autocrítica o d’anàlisi  ni veure que aquestes no són les formes que 
toquen, en tenim prou  per saber que l’alcalde és  directament el responsable que hi hagi dos criteris 
de mesurar: una pel govern i una altra per l’oposició. Creu que és lamentable que no es respectin ni els 
terminis ni les formes.  
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El Sr. alcalde diu al Sr. Gavín  que aquest cas és un error administratiu i de temps del seu equip i no 
vol entrar  (per respecte a les persones i a la sala de Plens) a valorar les formes que va fer servir 
l’equip de CiU per formular les reclamacions a funcionaris municipals.   
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde 


